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    Ερώτηση 

 

Αθήνα 13 Μαΐου 2024 

 

Προς τον Υπουργό Οικονομικών και Οικονομίας κ Κωστή Χατζηδάκη 
 
Θέμα: Να ενταχθούν στους πίνακες κατάταξης/διανομής πιστωτών των 
Ναυπηγείων Σκαραμαγκά οι 71 πρώην εργαζόμενοι και να τους καταβληθούν οι 
αποζημιώσεις που δικαιούνται 
 
Στις 22.12.2023 δημοσιεύθηκε η κατάθεση από τον ειδικό διαχειριστή των 
Ναυπηγείων Σκαραμαγκά (Ελληνικά Ναυπηγεία ΑΣ) στον δικαστή της πτώχευσης 
της ΕΝΑΕ ΑΕ ο πίνακας με τους δικαιούχους πιστωτές (διανομής/καταβολής 
αποζημιώσεων) για 1800 περίπου πρώην εργαζόμενους και συνταξιούχους και 
άλλους πιστωτές των Ναυπηγείων Σκαραμαγκά (Ελληνικά Ναυπηγεία Α.Ε.). 
 
Στους πίνακες αυτούς δεν περιλαμβάνονται 71 πρώην εργαζόμενοι της πρώην 
μονάδας παραγωγής τρένων των Ναυπηγείων Σκαραμαγκά, οι οποίοι έχουν 
δικαιωθεί από τον Άρειο Πάγο με τις αποφάσεις 1832/2017, 1833/2017, 1834/2017 
και 1835/2017 όσον αφορά τη φύση της εργασίας τους και τις απαιτήσεις τους, 
χωρίς όμως μέχρι σήμερα να έχουν λάβει τους οφειλόμενους μισθούς και τις 
αποζημιώσεις που νόμιμα δικαιούνται. Επιπροσθέτως, στο ίδιο μήκος κύματος 
δικαίωσης του πυρήνα της επιχειρηματολογίας των εργαζομένων κινήθηκε και το 
Δικαστήριο της Ευρωπαϊκής Ένωσης (ΔΕΕ), αποφαινόμενο το 2019 επί 
προδικαστικών ερωτημάτων που είχαν υποβληθεί σε αυτό από τον Άρειο Πάγο.  
 
Πρόκειται λοιπόν για μια αποδεδειγμένα κατάφωρη αδικία εις βάρος των 71 αυτών 
πρώην εργαζομένων, η οποία συνεχίζεται ακόμα και σήμερα χωρίς καμία δική τους 
υπαιτιότητα. 
 
Επειδή σε ένα σύγχρονο ευρωπαϊκό κράτος πρέπει να διασφαλίζονται επαρκώς τα 
ανθρώπινα δικαιώματα όπως, μεταξύ αυτών, το δικαίωμα της ισότητας, της ίσης 
μεταχείρισης και της ίσης αμοιβής για την εργασία μεταξύ εργαζομένων, 
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Επειδή η μη ένταξη των 71 εργαζομένων, χωρίς καμία δική τους υπαιτιότητα, στους 
πίνακες κατάταξης/διανομής πιστωτών των Ναυπηγείων Σκαραμαγκά των 71 είναι 
αποδεδειγμένα νομικά και κατάφωρα κοινωνικά άδικη, 
 
Ερωτάται ο κύριος Υπουργός: 
 
Τι μέτρα προτίθεστε να λάβετε, προκειμένου να ενταχθούν στους πίνακες οι 71 
εργαζόμενοι και να τους καταβληθούν στο ακέραιο οι αποζημιώσεις που 
δικαιούνται; 
 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
Παύλος Γερουλάνος 

 
 
 

 




